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Beantwoording
schriftelijke vragen

ex art. 40 Reglement van Orde

Datum : 1 september 2020                                                                                                      DM1691959

Aan : Rob van den Hoek en Maarten Cornelissen (fractie 50Plus)
Van : college van dijkgraaf en hoogheemraden
Betreft : beantwoording ingevolge artikel 40 RvO van de vragen over aquathermie

CC : overige leden algemeen bestuur
 

Inleiding
De 50Plus-fractie heeft op 30 juni 2020 de hierna vermelde schriftelijke vragen gesteld:

“Fractie 50-Plus 
  Aquathermie

Van alle energieopslag is 95% uit waterkracht met een rendement van 80 tot 85%. Nederland 
heeft geen bergen, maar kan wel gemakkelijk een andere techniek toepassen nl. het boren naar 
een 1400 mtr diepe schacht en/ of oude mijn of zout bron en aldaar een reservoir aanleggen. Zie 
“ Blue Battery for Green Energie”, van Jan Heynen Via de E opslag kan 8 GWh bereikt worden 
met een rendement van 82% en een prijs van € 0,03 tot 0,06 per KWh. 

Vraag: Waarom is dit nog geen onderdeel van ons beleid en visie? 

Steeds meer wordt er een beroep op de restwarmte uit de RWIZ gedaan. Wij stellen deze 
aquathermie dan gratis ter beschikking. 

Vraag: Wat wordt de keuze indien het circulair werken het HDSR verplicht om zelf deze 
restwarmte te gebruiken. 

Vraag: Wanneer komt dit als beleid in de Begroting? 

Vraag: Is hier een Risico op schadevergoeding indien dit via een aquathermie contract is 
geregeld?

Namens 50PLUS 
Rob van den Hoek 
Maarten Cornelissen”
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Hierna treft u beantwoording door het college aan van de gestelde vragen, waarbij de betreffende 
vraag voor de leesbaarheid eerst nog cursief wordt herhaald.

 Vraag (1): Waarom is dit nog geen onderdeel van ons beleid en visie?

Antwoord: 
Omdat het algemeen bestuur op dit punt tot op heden geen visie en concreet beleid heeft 
vastgesteld, anders dan in het kader van de door het algemeen bestuur vastgestelde 
duurzaamheidsagenda en bijbehorend programma. In de in dit verband vastgestelde visie 
stelt het bestuur: “Het waterschap wil doen waar het goed in is en wil meerwaarde leveren in 
dit grote maatschappelijke vraagstuk, door negatieve impact van ons handelen om te zetten 
in positieve impact.” HDSR is goed in het beheer van het oppervlaktewater en freatisch 
grondwater, niet in het toepassen van technieken en oplossingen uit de mijnbouw.

 Vraag (2): Wat wordt de keuze indien het circulair werken het HDSR verplicht om zelf deze 
                 restwarmte te gebruiken. 

Antwoord: 
Dit is een hypothetische vraag en het is nu niet opportuun om hierop met een hypothetisch 
antwoord te komen.

 Vraag (3): Wanneer komt dit als beleid in de begroting?

Antwoord:
Dat hangt ervan af wanneer – en zo ja, hoe – een ander in het duurzaamheidsprogramma 
een plek krijgt. Het gebruik van restwarmte van rwzi’s zit nu nog in de verkenningsfase: bij 
HDSR en ook landelijk. Eneco is op de rwzi Utrecht de eerste met wie ons waterschap dit 
vraagstuk oppakt. Zodra de wens en de techniek breder worden gevoeld en opgepakt, zal het 
waterschap hier ook beleid voor gaan opstellen.

 Vraag (4): Is hier een risico op schadevergoeding indien dit via een aquathermie contract is 
                 geregeld?

Antwoord:
Zie ons antwoord op de tweede vraag.


